



## **PARA TRANSIT CONSENT FORM**

When you request services or information from the City of Fredericton, we may ask to collect personal information, as defined under the *Right to Information and Protection of Privacy Act* SNB 2009, c R-10.6, as amended (the "Act") such as your name, home address, electronic mail address, and home telephone number for the purposes of processing, responding and providing services, programs and activities. We will only collect, use and disclose as much personal information as is reasonably necessary to accomplish or carry out the purposes for which it is collected.

When you submit a Para Transit Registration Form for the purpose of receiving para transit services (the "Services") from the City of Fredericton, we collect personal information, including personal health information, as noted above, under the legal authority of Section 37(2) of the Act. The City of Fredericton will only use or disclose personal information to City of Fredericton employees and a third-party service provider for the purpose of providing the Services or for a use consistent with that purpose.

## **TRANSPORT ADAPTÉ FORMULAIRE DE CONSENTEMENT**

La Ville de Fredericton peut être amenée à recueillir des renseignements personnels, conformément à la *Loi sur le droit à l'information et la protection de la vie privée* LN-B 2009, c R-10.6, telle que modifiée (la « Loi »), notamment votre nom, votre adresse personnelle, votre adresse de courriel et votre numéro de téléphone à la maison, afin de répondre à vos demandes et de vous fournir des services, des programmes et des activités. Ces renseignements personnels ne seront recueillis, utilisés et divulgués que dans la mesure où ils sont raisonnablement nécessaires pour atteindre ou réaliser les objectifs pour lesquels ils ont été recueillis.

La Ville de Fredericton recueille des renseignements personnels, y compris sur la santé, conformément au paragraphe 37 (2) de la Loi, lorsque vous soumettez un formulaire d'inscription au transport adapté afin de recevoir des services de transport adapté (les « services »). Elle n'utilisera ou ne divulguera ces renseignements qu'à son personnel et à un tiers prestataire de services, dans le but de fournir les services ou de les utiliser à des fins compatibles avec l'objectif visé.

**I consent to the collection, use and disclosure of my personal information by the City of Fredericton for the Services.**

**Je consens à la collecte, à l'utilisation et à la divulgation des renseignements personnels me concernant par la Ville de Fredericton pour les services suivants.**

I also understand and acknowledge that the City of Fredericton will also collect, use and disclose my personal information as required or permitted by law.

Je comprends et reconnais également que la Ville de Fredericton recueillera, utilisera et divulguera les renseignements personnels me concernant dans la mesure où la loi l'exige ou le permet.

If you have any questions regarding the collection, use or disclosure of your personal information contact Jennifer Lawson, City Clerk, 397 Queen Street, Fredericton, NB, E3B 1B5, (506)460-2020, [cityclerk@fredericton.ca](mailto:cityclerk@fredericton.ca)

Si vous avez des questions concernant la collecte, l'utilisation ou la divulgation des renseignements personnels vous concernant, veuillez contacter Jennifer Lawson, secrétaire municipale, 397, rue Queen, Fredericton (N.-B.), E3B 1B5, (506) 460-2020, [cityclerk@fredericton.ca](mailto:cityclerk@fredericton.ca)

\_\_\_\_\_  
Full name (print)

\_\_\_\_\_  
Nom complet (en lettres moulées)

\_\_\_\_\_  
Signature

\_\_\_\_\_  
Signature

\_\_\_\_\_, 202\_\_\_\_

\_\_\_\_\_, 202\_\_\_\_